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Pytanie wymagające odpowiedzi na piśmie E-002273/2023
do Komisji
Art. 138 Regulaminu
Milan Brglez (S&D), Frances Fitzgerald (PPE), Olivier Chastel (Renew), Marie Toussaint 
(Verts/ALE), Gabriele Bischoff (S&D), Dietmar Köster (S&D), Dan-Ştefan Motreanu (PPE), Vilija 
Blinkevičiūtė (S&D), Klemen Grošelj (Renew), Jordi Solé (Verts/ALE), Matjaž Nemec (S&D), 
Mounir Satouri (Verts/ALE), Estrella Durá Ferrandis (S&D), Lina Gálvez Muñoz (S&D), Agnes 
Jongerius (S&D), Ignazio Corrao (Verts/ALE), Marc Angel (S&D), Magdalena Adamowicz (PPE), 
Katarína Roth Neveďalová (S&D), Antoni Comín i Oliveres (NI), Carles Puigdemont i Casamajó 
(NI), Eugenia Rodríguez Palop (The Left), Kim Van Sparrentak (Verts/ALE), Sara Cerdas (S&D), 
Radka Maxová (S&D), Marc Tarabella (NI), Aurore Lalucq (S&D), Evelyn Regner (S&D), Damien 
Carême (Verts/ALE), Traian Băsescu (PPE), Anna Júlia Donáth (Renew)

Przedmiot: Ratyfikacja konwencji MOP nr 189 przez państwa członkowskie UE

Konwencja MOP nr 189, która promuje godną pracę dla pracowników domowych, weszła w życie 5 
września 2013 r. To przełomowy traktat ustanawiający globalne ramy uznawania i ochrony 
pracowników domowych. Jednak do tej pory tylko dziewięć państw UE ratyfikowało konwencję: 
Włochy, Irlandia, Portugalia, Belgia, Szwecja, Hiszpania, Niemcy, Malta i Finlandia. Im więcej państw 
ratyfikuje i wdroży konwencję, tym większe prawdopodobieństwo, że pracownicy domowi będą 
bardziej doceniani.

28 stycznia 2014 r. Rada Ministrów UE na wniosek Komisji przyjęła decyzję upoważniającą państwa 
członkowskie do ratyfikowania konwencji. Od tego czasu Komisja nie podjęła jednak żadnych 
istotnych działań w celu wsparcia ratyfikacji konwencji MOP nr 189.

1. Czy Komisja rozważa podjęcie jakichkolwiek działań zapewniających ratyfikację i wdrożenie 
przez państwa członkowskie konwencji MOP nr 189 dotyczącej pracowników domowych?

2. Czy Komisja rozważa podjęcie jakichkolwiek działań, które będą promować uznawanie 
pracowników domowych?
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1 Oprócz autorów to pytanie popiera inny poseł:Rosa D'Amato(Verts/ALE)


